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Fornavn Efternavn Kommune Mødt 

Kasper  Sonne Faxe Afbud 

Isabel Gebuhr Greve Afbud 

Hanne  Poulsen Greve Afbud 

Lis Hamburger Guldborgsund X 

Birgitte  Randrup-Thomsen Holbæk X 

Julie  Becher Holbæk Afbud 

Jens  Zachariasen  Holbæk Afbud 

Ane  Stallknecht Kalundborg X 

Birgitte Winther Køge Afbud 

Lone Tue Hansen Lejre X 

Lotte Christensen Lolland X 

Thomas Carlsen Næstved X 

Annette  Larsen Odsherred X 

Inge Overgaard Jakobsen Region Sjælland X 

Annika Hermansen Ringsted X 

Margit Næsby Roskilde X 

Povl Skov Rammeaftalesekretariatet Afbud 

Berit  Vilsbøll Slagelse X 

Lone Vandborg Solrød X 

Henriette Mogensen Sorø Afbud 

Daniel Gottrup Stevns X 

Annie Røn Vordingborg Afbud 

Anne Mette  Markhus Socialtilsyn Øst X 

Kim Risom Rasmussen Børnehus Sjælland X 

Ole  Bech Roskilde Kommune X 

Siv Kjær  Wagner Holbæk Kommune X 

Pia Winther Roskilde X 



 

Side2/4 

 
Pkt
. 

 
Dagsorden 

 
Referat 

 
”To do” 

 

1.  

 

Godkendelse af dagsorden og 

referat 

 

 

Godkendt. 

 

 

2. 

 

Drøftelse af overgrebssager – 

herunder tidsforbrug i Børnehus 

sager og akutsager/snitflader 

mellem Politi, psykiatri og 

kommuner 

Kim Risom, leder af Børnehuset 

deltager i punktet 

Cirka 45 minutter. 

 

 

Thomas gav en generel status på 

Børnehuset. Der er en udfordring 

med et stigende sagstal. Det 

betyder, at normeringen ikke har 

svaret til opgaverne og Børnehuset 

har ikke kunne leve op til 4 

måneders fristen.   

Kim gav en status på driften i 

Børnehuset.  

Der efterspørges et bud på en 

forventet tidsplan, når Børnehuset 

får en ny sag. Fremadrettet vil 

Børnehuset booke samtaler med 

psykolog, skrivearbejde m.m., så der 

kan gives en indikation på, hvornår 

sagen forventes færdig.  

Inden årsskiftet forventer 

Børnehuset at leve op til fristen på 4 

måneder.  

Børnehuset sender en liste til hver 

kommune med sager fra 2016, som 

Børnehuset ikke har afsluttet endnu.  

 

Videokonferencer drøftet. 

Børnehuset vil gerne bruge video til 

akutsager og opfølgende og 

afsluttende samtaler/møder. I 

koordinerende børnehussamråd 

ønsker børnehuset at der afholdes 

et møde. Det testes i en periode 

med opfølgende/afsluttende møder, 

derefter drøftes det i KKR om der 

også anvendes video i 

børnehussamråd.  

Udstyret har været nede i en 

periode. Når det fungerer igen, 
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kontakter Børnehuset hver 

kommune med henblik på at sikre, at 

vores videoudstyr kan fungere 

sammen.  

 

Socialstyrelsen har udarbejdet en 

fælles standard for børnehusene. 

Når den er godkendt, drøftes 

standarden på et KKR-

netværksmøde.  

 

Børnehuset sender en liste med 

aktive sager i Børnehuset til hver 

kommune.  

 

 

3. 

 

Høring af reviderede 

standardkontrakter fra 

økonomigruppen, jf. vedhæftet 

kontrakt 

Cirka 15 minutter. 

 

 

Inge redegjorde for revision af 

standardkontrakten, der ikke er af 

principiel karakter.  

Kontrakten blev drøftet. 

Netværket har ingen kommentarer til 

kontrakten.  

 

 

 

4. 

 

Drøftelse af kommissorium 

vedr. rekruttering af 

plejefamilier, jf. bilag med 

kommissorium. 

Kommissoriet er godkendt i 

styregruppen. 

Cirka 15 minutter. 

 

 

Kommissorium blev drøftet. Der er 

brug for en præcisering af opgaven.  

Det skal afdækkes, hvad der kan 

forklare de adfærdsændringer der 

sker, hvorfor er der familier der 

trækker sig, hvorfor ønsker færre at 

være plejefamilie m.m.  

Der nedsættes en arbejdsgruppe 

bestående af Socialtilsyn Øst, Lejre 

Kommune, Lolland Kommune. 

Kalundborg undersøger om de kan 

tage projektledelsen.  

Alle kommuner bakker op om 

dataindsamling m.m. så opgaven 

ikke bliver større end nødvendigt.   

Arbejdsgruppen udarbejder en 

tidsplan for indhentning af 

oplysninger i hver kommune.  

 

 

 

5. 

 

Status på udbud af DUBU  

 

Ole gav en status på DUBU 3.0.  
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Ole Bech, digitaliseringschef i 

Roskilde kommune, deltager som 

repræsentanter for 

Digitaliseringsforeningen sammen 

med Malene Rasmussen, 

Digitaliseringsforeningen og 

Lisbeth Hald, Slagelse Kommune.  

Cirka 15 minutter. 

 

Den 11/10 afholdes fagchefseminar 

om DUBU i Køge om strategiske 

målsætninger. Det er aftalt, at det er 

fagchefer der deltager.   

Der er 2 pladser til hver kommune.  

Margit orienterer Ole om, at det ikke 

er alle, der er inviteret til 

fagchefseminar. 

 

 

6. 

 

Status på fællesudbud ved 

Holbæk Kommune 

Siv Kjær Wagner fra Holbæk 

Kommune deltager i punktet.  

Cirka 30 minutter. 

 

Holbæk fortalte, at udbuddet er taget 

af bordet.  

 

 

7. 

 

Evt. 

 

 

Egenbetaling på unge i efterværn 

drøftet. De kommuner der har 

skabeloner, sender dem til Lejre 

Kommune.  

 

 

 


